

## Referat fra bestyrelsesmøde 17. april 2023

1. Referat fra sidst: godkendt

2. Økonomi status ved Henning: vi har pt. 76.000kr i kassen, men hvis 500kr i kontingent pr grundejer/år vil vi have et underskud på 67.000. Kontingent foreslås hævet til 1.000kr igen. Henning har udarbejdet budget for 2023/2024 og Regnskab for 2022, sidstnævnte afleveret til Alice som videregiver til Lone Meldola for underskrift.

3. Vejene ved Hans: mange har spurgt til vejene, Akram, Rønnebakken 18 har mailet sit spørgsmål, og Hans har svaret hende. Brev om vejenes status mailes til alle. Hans undersøger hvad planen er med udskiftning af vandrør de steder der mangler.

Skiltning ved Julian: det er meget omstændeligt at få lovlige 20 km skilte, man kan evt prøve med 30 km skilt, de nuværende er ulovlige. Nabohjælp skiltet skal rykkes, Julian spørger naboer til skiltet, om det generer hvor det er nu.

4. Strandgrunden

a. Oprydning: der mangler den sidste oprydning, det sker 29/4

b. Bådelaug: brev sendes til alle om at bådelaugene holder møde på stranden 10/5, bådejere opfordres til såvidt muligt at møde op.

c. Pileurt:

- Brev fra Line: Der er kommet 2 breve fra Line. Det ene omhandler et møde i Helsingør, som ingen af os desværre har mulighed for at deltage i. Kurt svarer Line.

Vi foreslår at Carlsson slår græs henover Pileurten og at der slås græs oftere end nu, gerne 1 gang om måneden. Hans kontakter Carlsson. Henning mener at der skal beskæres mere i hesteskoen.

d. Forslag til plan for strandgrunden ved Julian: ingen har gjort noget ved den skitse, som Julian lavede, så han kommer med 3 forslag, der ikke kræver så meget vedligehold.

5. Fællesregler ved Julian og Bjørn: udkast er færdigt, der mangler finpudsning, hvorefter Steffen ser på det.

6. Sommerfesten den 12/8 ved Alice: Birgitte og Jette er spurgt om deltagelse i festudvalg, ingen af dem kan. Alice meldte også fra grundet familiefest i Jylland. Hanne Curth og Heidi Lund vil gerne overtage

opgaven, Philip finder soundbox. Teltet ligger hos Carlsson, der plejer at være fin hjælp til opsætning. Alice undersøger om Jette har duge og engangsservice liggende fra sidste år.

7. Skt. Hans 23/6: bålet tændes som tidligere nævnt kl 20. Bjørn har en 9 kg vandpumpe, som stilles til rådighed, Mette tager guitar med, og Hans har de trykte sange. Hvem der henter øl, vand og vin blev ikke aftalt.

8. Hjertestarter ved Philip: pris for et varmeskab til hjertestarter er cirka 20.000kr, Henning undersøger gennem Tryg, om det kan fås billigere. Stilles som forslag på generalforsamlingen.

9. Generalforsamling:

a. Dato 10/6 kl 11

b. Dirigent: Jens Kudsk blev spurgt og accepterede det

c. Dagsorden:

de faste punkter, samt forslag: hjertestarter

kontingent

Bestyrelsesmedlemmer på valg

d. Ændringer fra sidst

?

10. Nye beboere ved Alice: Skovbirkvej 3 solgt og de nye beboere lejer det permanent af køber.

12. Næste møde: 15/5 hos Kurt

13. Evt: intet